
Agenderingsverzoek Statencommissies Noord-Holland  

Naam fractie/ indiener: CDA / D66, Dennis Heijnen en Emre Kanik 
  
Naam commissie en datum: Commissie Leefomgeving 18 maart 2024 
 

Verzoekt de brief op de C-agenda onder: nr. 11a. 

onderwerp: Afronding Economisch Herstel en Duurzaamheidsfonds 
  
ter bespreking verplaatsen naar de B-agenda1   

   
Aanleiding   

Hieronder wordt de achtergrond van het onderwerp geschetst en aangegeven wat de 
aanleiding is voor het verzoek:  

   
Het Economisch Herstel- en Duurzaamheidfonds heeft een belangrijke rol gespeeld in het 
verduurzamen van maatschappelijk vastgoed, dorpshuizen en culturele instellingen. Het fonds 
leverde daarmee een belangrijke bijdrage aan het voorzieningenniveau in de provincie.  

 
In de brief lezen we dat de genoemde regelingen erg succesvol zijn en waren. Sommige 
regelingen worden doorgezet met hulp van het Rijk of de (beperkte) inzet van provinciale 
middelen. Ook wordt aangegeven dat er nog regelmatig wordt gevraagd naar de regeling van 
verduurzaming culturele instellingen, nadat hiervan het subsidieplafond was bereikt. Er staan nog 
allerlei sport- en cultuurverenigingen en buurthuizen te springen om verduurzaming. 
 
Het behandeldoel  

Hieronder wordt aangeven met welk doel de fractie dit onderwerp/de ingekomen brief op de 
agenda heeft gezet   

  
- Welke politieke vraag wil de indiener aan de orde stellen   

Wat wordt er door de provincie gedaan om voorzieningen op peil te houden en te verduurzamen?  

Hoeveel vraag is er nog vanuit maatschappelijke instellingen voor het verkrijgen van subsidies om 
te verduurzamen?  

- Wat vraagt de indiener aan de andere fracties (de commissie, de portefeuillehouder)  

 
1 Een verzoek tot het verplaatsen van een ingekomen stuk van de C- naar de B-agenda kan zodra deze op 
de Lijst ingekomen stukken staat.  

  



Wij zouden graag met de commissie bespreken hoe andere fracties kijken naar het verduurzamen 
van maatschappelijk vastgoed, dorpshuizen en culturele instellingen. Hoe zien zij de rol van de 
provincie op deze thema’s voor zich? Moeten we niet meer doen als provincie om deze regelingen 
(die niet door het Rijk wordt voortgezet) in stand te houden en uit te breiden? Bijvoorbeeld door 
te beginnen met een plan op te stellen om culturele instellingen meer te voorzien in financiële 
middelen voor duurzamere keuzes.  
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